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De fractie van GroenLinks heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 

ontwikkelingen: 

 

GS heeft op 5 juli 2016 besloten tot de bijdrage van de provincie Utrecht aan de 

reconstructie van de NRU. De gemeente Utrecht, BRU en provincie hadden eerder 

afgesproken allemaal 1/3 van de regionale bijdrage van 50 miljoen voor hun rekening te 

nemen. Met het opheffen van de BRU betaalt de provincie nu dus ca. 33 miljoen euro mee. 

De reconstructie van de NRU heeft tot doel om de doorstroming te verbeteren en de 
nadelige invloed ervan op de omgeving te reduceren. De reconstructie is van 
(boven)regionaal belang gezien de effecten ervan op de bereikbaarheid in de hele regio en 
de invloed van de weg op de omgeving en het landschap. Hiertoe zullen de drie rotondes 
worden vervangen door ongelijkvloerse kruisingen. Op dit moment is het plan om  één van 
de drie ongelijkvloerse kruisingen verdiept aan te leggen en de andere twee middels fly-
overs. 

In het Algemeen dagblad Utrecht van 14 januari 2017 stond een artikel van Jan Zonneveld, 
bewoner van Overvecht, getiteld ‘Overvecht dupe van noordelijke 'rampweg'’. Hierin wordt 
betoogd dat de oplossing zoals nu is voorzien grote negatieve effecten zal hebben op de 
omgeving, in het bijzonder op de leefbaarheid in Overvecht. De keuze voor ca. 6 meter hoge 
fly-overs zo dicht bij een woonwijk is opmerkelijk gezien het feit op veel andere plaatsen is 
gekozen voor verdiepte aanleg of een tunnel (bijv. bij Leidsche Rijn, de Bijlmer, de Zuidas, 
Maastricht en Amstelveen). 

In dit kader heeft de GroenLinks-fractie de volgende vragen aan GS:  

1. Bent u het met ons eens dat de keuze om slechts één van de drie kruispunten 
verdiept aan te leggen en voor de andere twee te kiezen voor fly-overs een 
suboptimale oplossing is, waarvan men zich kan afvragen of die wel past bij een 
Topregio? 

2. Hoe beoordeelt u de invloed van deze twee fly-overs op de leefbaarheid en 
geluidshinder voor de aangrenzende wijken, de recreatieve kwaliteit van het 
Noorderpark (Gagelbos, Gagelplas en Ruigenhoek), de landschappelijke kwaliteit en 
het karakter van de naastliggende Nieuwe Hollandse Waterlinie? 

3. Bent u bereid om in gesprek te gaan met de gemeente Utrecht en het ministerie van 
Infrastructuur en Milieu om gezamenlijk te onderzoeken hoe alle drie de kruisingen 
verdiept of half-verdiept kunnen worden aangelegd, wat de meerkosten daarvan zijn 
en hoe deze gedekt zouden kunnen worden? 

 


